
Protokoll fört vid årsmötet med Tibro CK söndagen 13/3 2022 kl 16 på Inredia i 

Tibro  

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 

Det konstateras att samtliga närvarande är medlemmar i föreningen. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Gunnar Petterson väljs till mötets ordförande och Patrik Hallberg till sekreterare. 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Andreas Tunberg och Marcus Jonsson väljs till justerare tillika rösträknare. 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

Patrik Hallberg informerar om att årsmötet har utlysts på både hemsidan och på 

Facebook två veckor innan årsmötet. 

5. Fastställande av föredragningslista. 

Föredragningslistan godkännes. 

6. a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret, 

Patrik Hallberg redogör för verksamhetsberättelsen som därefter godkännes med 

några små justeringar. 

  b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det sen-

aste räkenskapsåret. 

  Andreas Tunberg redogör för förvaltningsberättelsen som därefter godkännes. Det 

uppkommer frågetecken kring LOK-stödet och kommunalt bidrag som inte inkom-

mit under året. Styrelsen ges i uppdrag att undersöka detta. 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksam-

hets-/räkenskapsåret. 

Revisionsberättelsen blir uppläst och godkännes. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid som revisionen avser. 

Frågan om ansvarsfrihet under den gångna perioden besvaras med ett ja. 

9. Fastställande av medlemsavgifter. 

Samma nivåer för medlemsavgift som för 2022 föreslås för 2023 och godkännes. 

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kom-

mande verksamhets-/räkenskapsåret. 

Verksamhetsplanen för 2022 godkännes av årsmötet. 

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

Inga motioner till årsmötet har inkommit. 

 12. Val av 



  a) föreningens ordförande för en tid av 2 år; 

  Henric Holm väljs för 2 år. 

  b) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år; 

  Gunnar Pettersson, Mats Johansson och Kaj Kosonen väljs för 2 år. 

  (Patrik Hallberg och Andreas Tunberg har 1 år kvar på sina ledamotsuppdrag) 

  c) 3 suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av 1 

år; 

  Gunnar Hägg, Marcus Jonsson och Sara Holm väljs för 1 år. 

  d) 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av 1 år. I detta val får inte styrel-

sens ledamöter delta; 

  Sven Erlandsson väljs till revisor för 1 år. Ingen suppleant väljs. 

  e) 2 ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en skall utses till 

ordförande; 

  Marie Jonsson (sammankallande) och Marie Apelgren väljs för 1 år. 

  f) beslut om val av ombud till SDF-möten (och ev andra möten där föreningen 

har rätt att representera med ombud); 

  Styrelsen utser ombud till SDF. 

12. Övriga frågor. 

Startdatum för MTB-träning och LVG-träning för senior bestäms. LVG startar 

29/3 kl 18 och MTB 31/3 kl 18. Informationen läggs ut på hemsidan och FB. 

4-timmars på Prästaspåret 2/4 klockan 9-13. Kaj Kosonen och övriga i styrelsen 

drar i detta insamlingsevent där man får vara med bidra till Cancerfonden/Barncan-

cerfonden genom att cykla så många varv man vill på blå spåret under avsedd tid. 

Tanken är också att erbjuda försäljning av någon form att tilltugg och dryck, typ 

korv. Mer info kommer. 

Information från Anders Ljung: Ledarvästar (främst avsett för barn- och ungdoms-

verksamheten) har ordnats från GLK. Även T-shirt och keps med klubbloggan 

finns. Anders får i uppdrag att undersöka möjlighet att köpa cykeltröja från GLK 

(typ Craft). Ett förslag är att köpa in ett antal ungdomströjor som ska kunna delas 

ut mot deponeringsavgift 

Sara som kommer att sköta det administrativa kring barn- och ungdomsverksam-

heten föreslår att den träningen fortsätter vara på söndagar klockan 16-17.30. Da-

tum för start bestäms inte här och nu. 

Espen informerar om att det finns möjligheter att skicka våra barn- och ung-

domstränare på ledarutbildning och att minst en av dem borde gå. Styrelsen tar 

med sig frågan vidare. 

Klädshopen på Kalas: Vi har ett år kvar med nuvarande sponsorer på våra senior-

kläder. Marcus Jonsson får i uppdrag att kolla upp om shopen kan öppnas så fort 

som möjligt. 

Förhållningsregler under våra cykelträningar: Vi har inte bara trafikregler att för-

hålla oss till utan vill ju behålla klubbens goda renommé. Förslag uppkommer att 



jobba fram någon form av dokument med klubbens ”vett och etikett”. Styrelsen går 

vidare med detta. 

 

 14. Mötet avslutas 


